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 Z A P I S N I K 

sa 09. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 28. lipnja 2022. godine početkom u 

13,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Dorjana 

Juraga, Sandra Bašić, Maja Barešić,   

 

Ostali nazočni:  Melanija Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-

Kornati, Josipa Skračić, Luka Ježina 

 

Odsutni: Marko Ježina, Jure Mudronja 

  

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno sedam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 
 
Danijel Ježina: ja imam pitanje za pročelnicu . u vezi onog misterioznog dokumenta listi prioriteta. 

Zaključili smo da se dogodila pogreška. Djelomično to mogu prihvatiti.  zanima me da li ste promijenili 

podatke u tom ili onom koji se nalazi pod istim urudžbenim brojem. Da li su se promijenili podatci tako 

da bude onako kako bi trebalo biti.  

Melanija T. Rameša: Moram provjerit u pisarnici, pa ću vas pismeno izvijestiti  

Ante Turčinov: ja bi volio da ti dokumenti budu sastavnu dio odgovora. 

Ivana Šimat: davno sam pitala o kuhinji, igračkama i namještaju koji su kupljeni za vrtić. Rečeno mi je 

da je smješteno u prizemlju ove zgrade, pa me zanima gdje su te igračke.  

Melanija T. Rameša: Također ćemo provjeriti pa ćemo pismeno odgovoriti.  

Krešimir Mudronja: vezano za naš sastanak sa udrugom, ima li kakvih novosti.  

Melanija T. Rameša: Bilo je nazočno više vijećnika, mislim da vas je bilo 5. od cjelokupnog broja. Udruga 

je donijela dopis u kojemu iznose svoje zahtjeve , taj dopis smo vam uputili i to može biti tema jedne 

od idućih sjednica te možemo održati još neke sastanke sa njima, što vidimo da je potrebno zbog 



nastale situacije. Vidjeli ste i sami da je općina pokazala dobru namjeru. Na sastanku su izneseni neki 

dobri zaključci u cilju rješavanja nastale zbrke. Predstavnici su malo demonstrativno napustili sastanak. 

Mislim da to nije najbolji način rješavanja problema.  

Sandra Bašić: radi se o nerazumijevanju materije, odnosno rješavanja te materije. Svi su došli na taj 

sastanak kako bi riješili tu situaciju.  Možda se obratilo na malo temperamentan način i onda je nastala 

ta tenzija.  

Daniel Ježina: bila su prije dva sastanka na koji su bili pozvani predstavnici Općine tj. načelnik i nisu se 

na žalost pojavili pa je i to te ljude malo dotaklo budući se radi o privatnom vlasništvu. A u prijedlozima 

koji su gotovi se upisala na neke dijelove općina Murter, a na neke dijelove RH. Vjerujem da je stvar 

nerazumijevanja, međutim ljudi imaju potpuno pravo biti zabrinuti i sam ton gospode koja je tu bila 

ispred geodetske uprave nije bio u startu dobronamjeran kakav bi trebao biti po mom mišljenju.  

Sandra Bašić: Nekim slučajem članica odbora za prostorno planiranje Antea Turčinov ima u svojoj 

obitelji jednaku situaciju, pa sam je pitala na koji način će oni rješavati svoju zemlju. Bez ikakvog 

problema rješava se na ovaj i ovaj način, ja na žalost nisam stručna u tom području pa ne mogu 

objasniti, ali važno je naglasiti da je sve besplatno i da je rješivo.  

Melanija T. Rameša: Gđa. Antea je objasnila da se u katastar može doći svakim radnim danom od 9-13, 

da se tamo može dobiti uvid u stare i nove čestice, a gospodin Rebić je rekao da će obavijestiti općinu 

o vremenu svog dolaska kako bi općina isto mogla istaknuti obavijest na svojoj ploči i stranici te 

obavijestiti Udrugu. Antea je objasnila detaljno da svi ti prijedlozi na upis nisu konačni, riječ je samo o 

prijedlozima i sve što je do sada napravljeno može se ispraviti.  

Ivana Šimat: niste bili prošli puta na sjednici, ali je sjednici prisustvovala Ane Turčinov, sestra od Katice   

te je bila poprilično uznemirena. Znači da joj iz obitelji nisu objasniti da je to tako lako rješivo.  

Ante Turčinov: ova tema izaziva jako puno emocija. Ljudi koji su iznijeli svoj problem su dobili odgovor 

na način da je veliki broj parcela riješen, a mali nije te su pozvani da putem prigovora rješavaju svoje 

nastale probleme. Na šta su članovi udruge promptno i burno reagirali jer do sada su bili vlasnici a sada 

imaju problem. Intencija sastanka je bila da pomognemo ljudima u rješavanju njihovih problema. A ne 

da se govori o statistici. I njihova reakcija je bila sasvim prirodan i normalna. Ono što kod mene budi 

nadu što je drugi dio sastanka prošao konstruktivno u pronalaženju rješenja. Mene strah što na tom 

drugom dijelu nije bilo ljudi da iz prve ruke čuju mogućnost rješavanja njihovih problema. To njima 

netko mora kazati. Ako to mi nećemo kroz instituciju općinskog vijeća ja se pitam tko hoće.  

Melanija T. Rameša: Općina može složiti jedan dopis i uputiti ga na mail Udruge, pa ćemo dalje 

postupati sukladno zaključcima sa sastanka održanom u cilju rješavanja toga problema.  

Sandra Bašić: nadovezala bi se na kolegu Antu, slažem se sa svim što je rekao jer je stvarno tako bilo 

na drugom dijelu sastanka. Želim svima što brže rješavanje tog problema i da se potrudimo, možda na 

odboru za prostorno planiranje ponovno pozvati Anteu ili nekog drugog koji je stvarno stručan u tom 

području da se objasni na koji će se način njihove čestice rješavati.  

Ja bi pitala pročelnicu u vezi transparentnosti da li ide sve po planu i da li su uneseni podaci? 

Josipa Skračić: što se tiče transparentnosti dijela isplate iz proračuna to smo mi napravili nekakvu exel 

tablicu gdje tjedno izvještavamo što je objavljeno na našoj stranici iz razloga što, bar što se tiče našeg 



računovodstvenog dijela nećemo moći uspostaviti. Komunikacija sa Libusoftom nam baš ne ide u prilog 

i zbog obujma posla ne možemo stizati tako da dinamiku ne možemo predvidjeti. Proračun je unesen, 

dobavljači i kupci ali nismo ga do kraja dovršili.  

Ivana Šimat: koji dio sa Libusoftom ne štima? 

Josipa Skračić: pa kada dođemo do nekog problema komuniciramo pozivom, pa čekamo odgovor, 

nemamo nekog na vezi stalno nekog da nam kaže kako dalje.  

 
 
DNEVNI RED:  
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 

 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. godinu i projekcija za 

2023. i 2024. godinu, 
 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati od 2022. – 2024. 
godine,  
 

4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu, 
 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu, 
 
 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2022. 
godinu, 
 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2022. 
godinu, 
 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 
2022. godinu, 
 

9. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 
Općine Murter-Kornati za 2022. godinu, 
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1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

Zaključak vijeća je da se zapisnik piše opširnije. 

 Zapisnik sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati nije prihvaćen sa 

4 glasa protiv i 3 suzdržana  

 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. godinu i projekcija 

za 2023. i 2024. godinu 
 

Predlagatelj akta: Načelnik Općine Murter-Kornati 
Izvjestitelj: Josipa Skračić, Viši referent za računovodstvo i unutarnju kontrolu JUO Općine Murter-
Kornati 
Sudionici rasprave: Ivana Šimat, Ante Turčinov, Luka Ježina, Krešimir Mudronja  
Pravna osnova: Zakon o proračunu („Narodne novine“, broj 144/21)   

Josipa Skračić: Zakonom o proračunu utvrđeno je, ako se tijekom proračunske godine zbog izvanrednih 

okolnosti smanje prihodi i primici, odnosno povećaju rashodi i izdaci, da se proračun mora uravnotežiti 

smanjenjem rashoda i izdataka, odnosno pronalaženjem novih prihoda i primitaka. Tako u ovom 

Općem dijelu proračuna kroz prihode i rashode možemo vidjeti stanje nastalih promjena. S obzirom da 

u ovom  općem dijelu je sažeto prikazano sve ono što se nalazi u posebnom dijelu proračuna, ja 

predlažem da ovo sve prođemo kroz poseban dio proračuna, gdje ćemo detaljno analizirati sve 

promijene. Samo bi htjela napomenuti na drugoj stranici ovog proračuna na promjenu koju bilježimo 

kod  pozicije konta 812 - Primici (povrati) glavnice danih zajmova neprofitnim organizacijama, 

građanima i kućanstvima tu bilježimo povećanja koje se odnosi na primitke po osnovi povrata 

pozajmice udruzi Latinko idro. Što se tiče posebnog dijela proračuna pod aktivnosti redovna aktivnost 

Općinskog vijeća , načelnika na poziciji konta 323-rashodi za usluge bilježimo povećanje od 48.500 

kuna, a odnosi se na rashode najma vozila, odnosno renta car usluge. Kod aktivnosti redovna djelatnost 

Jedinstvenog upravnog odjela na poziciji 312- ostali rashodi  bilježimo povećanje od 40.000 kuna to se 

odnosi na nagrade za zaposlene. Kod aktivnost otplate kredita i zajmova smanjeni su izdatci za otplatu 

kredita i zajmova, a što se odnosi na kratkoročni revolving kredit banke koji je odobren u studenom 

2021. na iznos od milijun kuna. Taj kredit nije iskorišten, a s obzirom da je općina od travnja ove godine 

promijenila poslovnu banku te sada poslujemo preko Erste banke navedeni revolving kredit s obzirom 

da ga nismo koristili zatvorili smo ga. Međutim postoji mogućnost da će se do kraja godine ukazati 

potreba za istim. Uglavnom revolving koji smo imali zatvorili smo ga, nismo ga ni koristili. Kod 

kapitalnog projekta rekonstrukcija općinske zgrade bilježimo povećanje na poziciji-dodatna ulaganja 

na građevinskim objektima, a što se odnosi na  pljeskarenje kamena općinske zgrade. Povećanje u 

iznosu od 61.200 kuna. Kod aktivnosti financiranja rada vatrogasne zajednice povećali smo za 92.000 

kuna, a sve prema ugovoru koji smo dobili od vatrogasne zajednice Šibenik. Kod aktivnosti financiranja 

rada Crvenog križa imali smo povećanje od 11.200 kuna, što uplaćujemo na godišnjoj razini ovisno o 

godišnjem izvršenju prethodne godine. Kod programa održavanja objekata komunalne infrastrukture 

bilježimo smanjenje za 300.000 kuna koje se odnosi na smanjenje aktivnost održavanja nerazvrstanih 

cesta u iznosu od  100.000 kuna i smanjenje aktivnost održavanja građevina javne odvodnje i 

oborinskih voda za iznos od 200.000 kuna. Kod programa građenja objekata komunalne infrastrukture 

bilježimo povećanje od  914.802 kune. Promijene u ovom programu se odnose na kapitalni projekt 

izgradnje sanitarnog čvora na Podvršcima koji se ove godine neće realizirati pa smo smanjili za 200.000 



kuna. Kapitalni projekt izgradnje edukativno poučne uzobalne šetnice  je povećan za 719.250 kuna. 

Izgradnja javne rasvjete prema izvršenim radovima povećano je za 35.242 kune. Dječje igralište na 

Lukama prema ugovoru povećali smo iznos 125.000 kuna i imamo nove kapitalne projekte 

rekonstrukcija raskrižja Murter-Betina koji iznosi 96.500 kuna te uređenje đardina kod  crkve Sv. 

Mihovil 288.810 kuna. Kod programa zaštite okoliša smanjen je iznos od 140.000 kuna na poziciji za 

izgradnju reciklažnog dvorišta.  Kod predškolskog odgoja bilježimo povećanje od 284.000 kuna i to na 

poziciji konta 323 što se odnosi na najam prostora dječjeg vrtića kojeg plaćamo župi Sv. Mihovila u 

iznosu od 118.000 kuna i unutar konta 363 povećanje bilježimo od 166.000 kuna a koje se odnosi na 

povećanje plača zaposlenika dječjeg vrtića. Kod programa socijalne skrbi bilježimo povećanje kod 

aktivnosti sufinanciranja troškova djece sa poteškoćama u iznosu od   5.000 kuna te za kuću stradaloj 

od potresa od 125.000 kuna. Što se tiče programa javnih potreba ostalih udruga pravnih i fizičkih  osoba 

povećanje se bilježi kod aktivnosti  rada mjesnog odbora u iznosu od 10.000 kuna. Što se tiče programa 

promicanja kulture kod aktivnosti djelatnost knjižnice tu smo napravili izmjene te kako je zakonom o 

proračunu propisano da se namjeni vlastiti prihodi proračunskog korisnika  trebaju uplaćivati u 

proračun nadležne jedinice ali da se odlukom o izvršavanju proračuna može izuzeti obveza od uplate 

istih i do sada se ti prihodi nisu prikazivali kroz proračun, međutim uputama ministarstva financija stoji 

preporuka da bez obzira što, kao što imamo navedeno u svojoj odluci mi imao namjenski vlastiti prihodi 

knjižnice se ne trebaju uplaćivati na  nadležni proračun mi ih moramo planirati kroz naš proračun smo 

stoga napraviti ove promijene.  

Ivana Šimat: meni treba pojašnjenje , 118.000 kuna je uplaćeno crkvi.. 

Josipa Skračić: tako je. To je nešto što plaćamo godinama za najam prostora kod dječjeg vrtića u selu. 

Izmjene koje imamo su kod kapitalnog projekta prezentacijskog centra Amphorarium  to je smanjenje 

od 15.000 kuna s obzirom na realizirano stanje. Kapitalni projekt uređenja dvorane Žut taj projekt nije 

prošao na natječaju pa smo ga stavili na nulu. Kod kapitalnog projekta Insolarium bilježimo smanjenje 

na  poziciji konta postrojenja i oprema i program razvoja sporta i rekreacije povećanje bilježimo kod 

kapitalnog projekta uređenja sportskog centra Murterski škoji u iznosu od 132.000 kuna.  

Ante Turčinov: ne mogu biti zadovoljna sa činjenicom da su jedini gubitaši kapitalni projekti na prostoru 

općine Murter-Kornati. Bilo da se radi o reciklažnom dvorištu za koje imamo dozvolu ili sanitarnom 

čvoru na Podvršcima kad je on bio jedan od uvjeta zašto smo prihvatili program izmjena i dopuna 

komunalne izgradnje   vezano za vodovodnu mrežu  

Melanija T. Rameša: vodovodna mreža može biti realizirana bez obziran na … 

Ante Turčinov: a za koga,  ako je jedan od osnovah uvjeta bio sanitarni čvor.  

Melanija T. Rameša: rečeno je da će vodovodna mreža biti na lokaciji Podvrške do sanitarnog čvora. 

Vodovodna mreža ide svojim tokom a sanitarni čvor ako neće biti realiziran u ovoj godini biti će u 

idućoj.   

Ante Turčinov: zašto smo odustali od reciklažnog dvorišta? 

Luka Ježina: mi smo to prijavili na Fond za zaštitu okoliša i dobili smo sredstva ali je udio sufinanciranja 

bio prenizak i onda je odlučeno da će se čekati neki bolji natječaj gdje će udio sufinanciranja biti veći. 

Ali je ostavljen iznos od 160.000 kako bi se nabavilo mobilno reciklažno dvorište. Poslano je produljenje 

građevinske dozvole te se čeka bolja prilika.  



Ante Turčinov: moje još jedno pitanje je vezano za izvor financiranje kroz opće prihode i primitke na 

programu usluge unapređenja stanovanja i zajednice, a odnosi se na građevinske objekte koji nisu bili 

planirani u izvornom proračunu a sada vidimo promijene u iznosu od 400.000 kuna, na što se to odnosi-

1006 03? 

Josipa Skračić: to je izgradnja edukativno poučne uzobalne šetnice  

Luka Ježina: arhitekt Lasinović je pristupio izradi glavnog projekta za šetnicu koja bi povezivala obalu 

prema Podvršcima. Radi se o projektu koji je težak oko milijun i pet sto tisuća kuna i mi smo u suradnji 

sa Županijom prijavili to na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja  i odobreno je Županiji 300.000 

kuna uz našu obavezu da mi sudjelujemo u toj prvoj fazi sa 500.000 kuna, a da zadržimo tih 300.000 

kuna morali smo povećati tu stavku.  

Ante Turčinov: na stavci građevinski objekti 400.000 kuna što će se točno graditi? 

Luka Ježina: taj projekt je ukupno milijun i pet sto tisuća kuna od toga se pola odnosi na građevinske 

radove, a pola na solarnu rasvjetu. Sada se će pristupiti stabiliziranju šetnice da se stavi krupno 

kamenje da se onemogući rasipanje šetnice. 

Krešimir Mudronja: koliko sredstava bi općina u konačnici trebala osigurati, a koliko je sredstava 

predviđeno da se dobije? 

Luka Ježina: od milijun i pet sto tisuća kuna za sada smo dobili tristo tisuća kuna s time da se namjerava 

i dalje to aplicirati.  

Ante Turčinov: zadnje moje pitanje odnosi se na kapitalni projekt uređenje sportskog centra Murterski 

škoji na stavci rashodi za nabavu proizvedene dugotrajne imovine u iznosu od 123.000 kuna? 

Luka Ježina: ispostavilo se da postoje nedostatci na to površini, govorimo o terenima iza škole, 

konkretno košarkaško igralište gdje su se nakon kratkog vremena pokazale rupe u podlozi i onda je 

načelnik inzistirao da se to sanira. Kako je prekinuta komunikacija od strane izvođača općina nije htjela 

platiti do kraja tja projekt jer se čekalo da se to sanira. Kako je to konačno saniralo uspostavila se 

potreba da se to završi.  

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna Općine Murter-Kornati za 2022. godinu i projekcija 

za 2023. i 2024. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati od 2022. – 
2024. godine 

 
Josipa Skračić: ovaj plan razvojnih programa je dio izmjena i dopuna proračuna koji sadrži ciljeve i 
prioritete općine povezane kroz programe i organizacijsku klasifikaciju proračuna. Tu se vide 
predložene izmjene. Ovdje je bitno napomenuti da se novim zakonom o proračunu ukida se obveza 
izrade ovog Plana. 

 
 
 Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati od 2022. – 

2024. godine nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  



 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2022. godinu 
 
Josipa Skračić:   Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati 

za 2022. godinu tu su prikazane promijene kao što smo vidjeli u posebnom dijelu proračuna. Bilježimo 

povećanje kod izgradnje javne rasvjete, kod uređenja dječjeg igrališta  i kod rekonstrukcija raskrižja 

Murter-Betina, uređenje đardina kod crkve Sv. Mihovila.  

 
 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2022. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2022. godinu 
 
Josipa Skračić: kod ovog programa bilježimo smanjenje kod održavanja nerazvrstanih cesta za 100.000 
kuna i kod programa održavanja građevina javne odvodnje oborinskih voda smanjenje od 200.000 
kuna.  
 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine 

Murter-Kornati za 2022. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 
 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 
2022. godinu 

 

Josipa Skračić: tu bilježimo promjene kod djelatnosti knjižnice koje sada iznose 397.000 kuna te 

smanjenje na poziciji projekta prezentacijskog centra Amphorarium u iznosu od 15.000 kuna te kod 

projekta Insolariium- Jadranski centar za održivi razvoj otoka i priobalja.  

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 

2022. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 
 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 
2022. godinu 

 

Josipa Skračić: tu bilježimo povećanje na projektu uređenja sportskog centra Murterski škoji i to u 

iznosu od 123.000 kuna te ukupan program u sportu iznosi 670.000 kuna.  

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 

2022. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 
 



8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-
Kornati za 2022. godinu 

 
Josipa Skračić: tu su promijene kod sufinanciranja djece sa poteškoćama  u razvoju te povećanje 
bilježimo u iznosu od 5.000 kuna, te kod izgradnje kuće stradale u potresu povećanje bilježimo u iznosu 
od 125.000 kuna, te kod financiranja rada Crvenog križa.  
 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-

Kornati za 2022. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 
9. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Općine Murter-Kornati za 2022. godinu 
 

Josipa  Skračić: tu se bilježe promijene kod sufinanciranja boravka djece u Dječjem vrtiću „Spužvica“ i 

najam prostora. 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Općine Murter-Kornati za 2022. godinu nije prihvaćen sa 4 glasa protiv i 3 za  

 
10. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća 

mjesnog odbora na području Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: Vijeće je na prethodnoj sjednici donijelo odluku o raspisivanju izbora te je bilo 

planirano da će se izbori održati 10. srpnja, ali s obzirom na predstojeću sezonu i probleme koje nosi 

organizacija svega toga pojedini vijećnici su predložili da se izbori odgode za mjesec dana.  U tom 

slučaju je potrebno odluku vijeća sa prethodne sjednice staviti van snage.  

 Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o raspisivanju izbora za izbor članova vijeća 
mjesnog odbora na području Općine Murter-Kornati prihvaćen je jednoglasno 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 14,30 sati. 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


